
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:1814 Riksdagens tillkännagivande om åtgärder för att förhindra 
utdöende av alm och ask

Regeringens hittillsvarande åtgärder mot almsjukan har begränsat sig till 
spridningsbegränsande åtgärder. När det kommer till askskottsjukan har ännu 
mindre gjorts. Det gör att särskilt alm men även ask hotas av utdöende eller 
biologisk marginalisering. Detta skulle få mycket stora effekter för biologisk 
mångfald eftersom ett hundratal andra arter är beroende av dessa träd för sin 
överlevnad. Därför röstade en majoritet i riksdagen igenom ett tillkännagivande 
till regeringen den 28:e april i fjol, på förslag från Sverigedemokraterna. 
Regeringen ska ge i uppdrag till en myndighet eller ett forskningsinstitut att ta 
fram och genomföra ett växtförädlingsprojekt som ska ge våra vilda almar 
resistens mot almsjukan och våra askar resistens mot askskottsjukan, med syftet 
att rädda de här två trädarterna från utrotning. 

Min fråga till statsrådet Anna-Caren Sätherberg blir då: 

 

Vad har statsrådet och regeringen gjort för att uppfylla tillkännagivandet och 
vilka åtgärder vill statsrådet och regeringen finansiera i kommande höstbudget 
för detta ändamål?

………………………………………

Staffan Eklöf (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-07-19
Besvaras senast
2022-08-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


